
VLÁDA SA SNAŽÍ VYVOLAŤ DOJEM, ŽE
PANDÉMIA BUDE RÁSŤ DONEKONEČNA,
PRIAM DO NEBA, AKO KEDYSI MALA RÁSŤ
BABYLONSKÁ VEŽA. PREČO SA MÉDIÁ A
VLÁDA ŠKAREDO MÝLIA
- CZ24 News | 23. prosince 2020

Médiá a štátne orgány nás denno-denne zásobujú alarmujúcimi správami o silnejúcej pandémii,
kolabujúcich nemocniciach a priam katastrofickými scenármi pohromy, ktorá nás najbližšie týždne
čaká.

Avšak, keď sa pozrieme na čísla a zanalyzujeme ich, dávajú nám úplne iný obraz. V tomto článku si
podrobne vysvetlíme, o čo ide.

Prečo sa médiá a vláda škaredo mýlia
Z toho, čo nám servírujú oficiálne miesta, by človek pomaly nadobudol dojem, že pandémia bude rásť
donekonečna, priam do neba, ako kedysi mala rásť Babylonská veža.

U Babylonskej veže by to mohlo platiť iba vtedy, ak by neexistovala gravitácia. Tá totiž mala na
svedomí neustále narastajúcu hmotnosť veže a tlak na jej najspodnejšie časti.

Fyzikálne vlastnosti materiálov nepustia a pri určitej výške bol tlak veže taký obrovský, že rozdrvil
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tehly a kamene v jej základoch. Výsledkom bolo, že veža skolabovala.

Podobne je to aj s pandémiou. Do neba by mohli čísla rásť iba vtedy, ak by malo Slovensko
neobmedzený počet obyvateľov. Lenže ono ich nemá.

U nás žije len zhruba 5,4 milióna obyvateľov. Preto logicky majú čísla „nových pozitívne testovaných“
svoj prirodzený limit a nad celkový počet obyvateľov neporastú, ani keby sa úrady neviem ako snažili.

Poďme sa teraz pozrieť na to, čo hovoria tvrdé dáta.

Analýza dát a predpoveď vývoja pandémie
Pamätáte sa ešte na správu spred pár mesiacov ohľadne jednej štúdie, ktorú si nechala vypracovať
Zdravotná poisťovňa Dôvera v spolupráci s laboratóriami Alpha Medical?

Išlo o štúdiu, v ktorej zisťovali mieru výskytu protilátok na COVID-19 v populácii. Štúdia bola
ukončená koncom augusta 2020 a zistili, že protilátky sa vyskytujú u zhruba 1% obyvateľov
Slovenska.

Ku koncu augusta bolo pomocou PCR testov na COVID-19 „pozitívne testovaných“ 3917 ľudí (zdroj:
worldometers.info).

Samozrejme, 3917 ľudí nie je 1% z 5,4 milióna obyvateľov, ale len 0,073%. Rozdiel spočíva v tom, že
nie každý, kto prekonal ochorenie COVID-19, bol naň testovaný. Možno nemal žiadne príznaky
a možno nechcel ísť na test.

Predpokladá sa, že reálny výskyt ochorenia je 10 až 15-kát vyšší ako je počet „pozitívne
testovaných“. Pre náš výpočet však bude smerodajné, že pri 3917 pozitívnych výsledkoch PCR
testoch bolo zhruba 1% populácie, ktoré ochorenie už prekonalo.

Poďme vo výpočte ďalej…

Ku dňu 20.12.2020 bolo na Slovensku pomocou PCR testov celkovo zistených 151336 ľudí
s pozitívnym výsledkom na COVID-19.

Ak si predelíme 151336 / 3917, dostaneme číslo 38,63. Takže, nakoľko 3917 pozitívnych prípadov
predstavovalo zhruba 1% premorenie obyvateľstva, tak 151336 prípadov predstavuje 38,63%
premorenie.

Koľko ešte chýba k 50% premorenosti obyvateľstva
Slovenska na COVID-19?
Na to, aby sme dosiahli premorenosť polovice všetkých obyvateľov, chýba nám už len asi 11,37%.
Koľko je to ľudí s „pozitívnym PCR testom“ si vypočítame ľahko: 11,37 x 3917 = 44514.

Nakoľko v súčasnosti v priemere pribúda denne 3000 „nových prípadov“, tak to by sme mali
dosiahnuť za 44514 / 3000 = 14,8, čiže zhruba 15 dní.

Inými slovami, niekedy okolo 4.1.2021 by sme mali dosiahnuť premorenosť polovice populácie
Slovenska vírusom SARS-CoV-2.

https://www.worldometers.info/coronavirus/country/slovakia/


No a dodržujúc Gaussovú krivku (obrázok vyššie), od tohto momentu by mali počty nových prípadov
už len klesať, a to bez ohľadu na existenciu či neexistenciu protipandemických opatrení.

Veda, konkrétne matematika a štatistika totiž nepustia.

Blížime sa k vrcholu a následnému postupnému vyhasnutiu pandémie COVID-19. Dokonca aj bez
opatrení, bez vakcín, bez rúšok. Úplne prirodzeným spôsobom, pretože jednoducho „dôjdu ľudia“ (tu
predpokládame, že už raz nakazení majú imunitu a znova sa nenakazia).

Je tu jedno „ale“…
Ak začiatkom januára 2021, respektíve plus mínus týždeň-dva (nakoľko tu pracujeme s odhadmi)
nedôjde k obráteniu situácie a poklesu „nových prípadov“, čo to môže znamenať?

Odpoveď nájdeme opäť v matematike.

Ak nedôjde k poklesu, tak sme zrejme ešte nedosiahli 50% premorenosť obyvateľstva. A prečo sme ju
nedosiahli?

Vysvetlenie č.1

Prvá možnosť je tá, že sme od septembra doteraz testami dokázali podchytiť vyššie percento
nakazených, než tomu bolo do augusta.

Vyššie percento pochytených znamená menej celkových prípadov, nakoľko už by sme pri odhade
nenásobili počty pozitívne testovaných 10 až 15-krát, ale povedzme iba 5-krát.

Vysvetlenie č.2

Druhá, oveľa pravdepodobnejšia možnosť je, že došlo k nejakej zmene v metodike spracovania PCR
testov, napríklad, že navýšili počet cyklov amplifikácie a tým pádom množstvo testov vyšlo falošne
pozitívnych.



Inými slovami, skutočný počet ľudí nakazených vírusom SARS-CoV-2 je oveľa menší, ako sa oficiálne
uvádza.

Záver
Nech to už dopadne akokoľvek, čoskoro sa dočkáme jednej z nasledovných dvoch pozitívnych vecí.

Prvou možnosťou bude zvrat vo vývoji pandémie a jej postupné vyhasnutie. To by bolo super!

Alebo druhou možnosťou bude, že získame ďalší dôkaz o nepresnosti a pochybnosti PCR testov, a že
sa s nimi manipuluje, aby sa vytváral falošný obraz silnejúcej pandémie, ktorá tu v skutočnosti nie je.

Odporcovia by teraz určite poukázali na to, že ak je táto pandémia falošná, ako je možné, že sa plnia
nemocnice pacientami s COVID-19?

Naša odpoveď by bola: Naozaj sa plnia? Viete koľko pacientov s respiračnými chorobami bolo
v nemocniciach minulý rok v decembri? Lebo v decembri a januári sú nemocnice plné pacientov
s dýchacími ťažkosťami každý rok, nielen tento.

Je podozrivé, že Ministerstvo zdravotníctva nechce tieto údaje zverejniť. Pýtali sme ich, no na naše
otázky neodpovedali.

A kde sa podela bežná chrípka? A angína? A klasické zápaly pľúc?

Nie je to náhodou tak, že dnes sa vyšetruje už len na COVID-19 a ak sa pacient ukáže ako pozitívny,
tak chrípka a iné choroby sa už netestujú?

V každom prípade, čoskoro náš čaká odpoveď na ďalšiu otázku, ako to s tou pandémiou v skutočnosti
je. Respektíve nie je.

Čo si o tom myslíte vy?

Zdroj: https://www.badatel.net/


